

TASK Based Professional Services (TSPS) Requirement

This requirement is for: **The Public Health Agency of Canada**

This requirement is open only to those **Supply Arrangement Holders under E60ZT-18TSPS** who qualified under Tier 1 for the following category 2. Business consulting Business consulting/change management services

The following SA Holders have been invited to submit a proposal:

Accenture Inc
Bell Browne Molnar and Delicate Consulting Inc.
BDO Canada LLP
Deloitte Inc.
FERENCE & COMPANY CONSULTING LTD
Goss Gilroy Inc.
Kelly Sears Consulting Group
KPMG LLP
MNP LLP
Orbis Risk Consulting Inc.
PGF Consultants
Pricewaterhouse Coopers LLP
The Avascent Group
The Landsdowne Consulting Group Inc.
TDV Global inc.

Description of the Requirement:

The Public Health Agency of Canada requires the services of a contractor to provide an assessment, lessons learned, and recommendations related to the Canadian Pandemic Influenza Preparedness: Planning Guidance for the Health Sector (CPIP), for a way forward after the COVID-19 pandemic.

Level of Security Requirement:

1. The Contractor must, at all times during the performance of the Contract hold a valid Facility Security Clearance at the level of SECRET, and obtain approved Document Safeguarding and Production Capabilities at the level of SECRET, issued by the Contract Security Program (CSP), Public Works and Government Services Canada (PWGSC).
2. The Contractor personnel requiring access to CLASSIFIED information, assets, or sensitive site(s) must be citizens of Canada and must hold a valid personnel security screening at the level of SECRET, granted or approved by the CSP, PWGSC.
3. The Contractor **MUST NOT** utilize its facilities to process, produce, or store CLASSIFIED information or assets until the CSP, PWGSC has issued written approval.
4. The Contractor **MUST NOT** utilize its Information Technology systems to electronically process, produce, or store any sensitive CLASSIFIED information until the CSP, PWGSC has issued written approval. After approval has been granted, these tasks may be performed at the level of SECRET.

Proposed period of contract:

The proposed period of contract shall be from Contract is from date of Contract to March 31 2024 inclusive.

The Contractor agrees that, during the extended term of the Contract, it will be paid in

accordance with the provisions set out in the Basis of Payment.

Upon issuance of the contract, work will be issued through Task Authorizations

NOTE: The Task and Solutions Professional Services (TSPS) Method of Supply is subject to quarterly refresh cycles. If you wish to find out how you can be a “Qualified SA Holder”, please contact SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA

Besoin de services professionnels centrés sur les TÂCHES (SPTS)

Le présent marché est passé pour le compte de: L'Agence de la santé publique du Canada

Il est ouvert seulement aux **titulaires d'un arrangement en matière d'approvisionnement sous E60ZT-18TSPS** qui sont qualifiés pour le volet 2 pour la catégorie suivante: Services-conseils en affaires et services de gestion du changement

Les entreprises suivantes ont été invitées à présenter une proposition :

Accenture Inc
Bell Browne Molnar and Delicate Consulting Inc.
BDO Canada LLP
Deloitte Inc.
FERENCE & COMPANY CONSULTING LTD
Goss Gilroy Inc.
Kelly Sears Consulting Group
KPMG LLP
MNP LLP
Orbis Risk Consulting Inc.
PGF Consultants
Pricewaterhouse Coopers LLP
The Avascent Group
The Landsdowne Consulting Group Inc.
TDV Global inc.

Description du besoin :

L'Agence de la Santé Publique du Canada a besoin des services d'un entrepreneur pour fournir une évaluation, des leçons apprises et des recommandations liées à la Préparation du Canada en cas de grippe pandémique : Guide de planification pour le secteur de la santé (PCGP), pour une voie à suivre après la pandémie de COVID-19 .

Niveau de sécurité :

1. L'entrepreneur doit : détenir une cote de sécurité d'installation valide au niveau SECRET et obtenir des capacités approuvées de protection et de production de documents au niveau SECRET, délivrées par le Programme de sécurité des contrats (PSC), Travaux publics et Services gouvernementaux Canada (TPSGC).
2. Le personnel de l'entrepreneur qui a besoin d'accéder à des renseignements, des biens ou des sites sensibles CLASSIFIÉS doit être citoyen canadien et doit détenir une cote de sécurité du personnel valide au niveau SECRET, accordée ou approuvée par le PSC, TPSGC.
3. L'entrepreneur NE DOIT PAS utiliser ses installations pour traiter, produire ou entreposer des renseignements ou des biens CLASSIFIÉS tant que le PSC de TPSGC n'a pas émis d'approbation écrite.
4. L'entrepreneur NE DOIT PAS utiliser ses systèmes de technologie de l'information pour traiter, produire ou stocker électroniquement des renseignements CLASSIFIÉS sensibles tant que le PSC, TPSGC n'a pas émis l'approbation écrite. Après approbation, ces tâches peuvent être exécutées au niveau SECRET.

Durée du contrat proposée

La période de contrat proposée s'étendra de la date d'attribution du contrat au 31 mars 2023 inclusivement.

L'entrepreneur convient que, pendant la durée prolongée du contrat, il sera payé conformément aux dispositions énoncées dans la base de paiement.

Dès l'émission du contrat, les travaux seront émis par le biais d'autorisations de tâches.

REMARQUE : La méthode d'approvisionnement des services professionnels centrés sur les tâches et solutions (SPTS) est mise à jour chaque trimestre. Si vous désirez savoir comment vous pouvez devenir un « titulaire d'AA qualifié », veuillez communiquer avec SPTS.TSPS@TPSGC-PWGSC.GC.CA